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Interpelacja 
 

 
 Ostatnie posiedzenia Rady Miejskiej w Rzgowie pokazały wzrost zainteresowania mieszkańców 

gminy Rzgów wydarzeniami z życia gminy oraz problemami inwestycyjnymi występującymi  

w poszczególnych sołectwach. 

 W związku z powyższym uważam, że Urząd Miejski w Rzgowie oraz Rada Miejska w Rzgowie 

powinny poświęcić więcej czasu na zapoznanie się z kwestiami poruszanymi przez mieszkańców 

poszczególnych miejscowości. Byłoby to możliwe np. podczas dodatkowej sesji Rady Miejskiej zwołanej 

po przeprowadzeniu szerokiej kampanii informacyjnej zachęcającej mieszkańców do udziału w takim 

posiedzeniu. W przypadku dużego zainteresowania tą formą udziału mieszkańców w życiu Gminy ilość 

osób chętnych do wypowiedzenia się podczas sesji można będzie ograniczyć poprzez ustalenie 

konieczności wpisu na listę występujących podczas posiedzenia. Pozostałe propozycje, problemy, 

sugestie zostałyby przedstawione pisemnie i rozpatrzone podczas kolejnych posiedzeń Rady Miejskiej. 

 Takie działania na pewno zachęcą mieszkańców do większego zainteresowania gminnymi  

sprawami i przybliżą im specyfikację pracy Urzędu Miejskiego w Rzgowie oraz Rady Miejskiej  

w Rzgowie. Dojdzie też do skrócenia oraz uproszczenia procedury kontaktu mieszkańców z urzędem. 

Kilkukrotnie podkreślali oni, że na swoje wnioski i pisma nie otrzymywali żadnych odpowiedzi.  Przy 

zmianie podejścia do kontaktu z mieszkańcami do takich sytuacji nie powinno już dochodzić. 

  


